
Verslag MR vergadering dd. 25-10-2023

Aanwezig: Doutsen (voorzitter), Nils, Daphne, Penny, Lotte,

Dave (waarnemend directeur) en Margreet (secr).

Afwezig met kennisgeving: Joost en Ilonka.

Opening door Doutsen

Welkom aan ons nieuwe PMR lid Lotte Gras.

Zichtbaarheid van de MR

Tijdens de laatste ouder informatieavonden heeft de MR zich gepresenteerd. Hoe kunnen wij zorgen

dat wij zichtbaar blijven en ouders en leerkrachten ons weten te vinden? We besluiten dat we na elke

MR vergadering een kort verslagje schrijven voor in de ouderbrief en de wetenswaardigheden voor

collega’s. Daarbij zal het nieuwe mr mailadres vermeld worden en de bereikbaarheid gecheckt. Ook

zullen we tijdens de volgende vergadering een groepsfoto maken van de mr voor op de website.

Cultuuronderzoek Bureau de Bedoeling

Er is een studiedag geweest voor alle teamleden in aanwezigheid van Bureau de Bedoeling over het

cultuuronderzoek. De pmr leden doen verslag van deze studiedag. Het vervolgtraject van de

Bedoeling wordt ingezet. Zij zullen zowel MT als de leerteams begeleiden/ondersteunen en adviseren

door onder andere aanwezig te zijn tijdens het overleg van het MT en de diverse leerteams.

Er heeft een informatieavond plaatsgevonden voor ouders die een bijdrage hebben geleverd aan het

onderzoek. Tijdens deze avond waren bureau De Bedoeling, Patrick Kiel (bestuurder van Stichting

Wijs) en Dave (namens het MT). Ouders gaven aan na dit gesprek opgelucht en gerustgesteld te zijn.

Er wordt nog een extra informatie avond georganiseerd voor belangstellenden. Dave zal hiervoor de

vraag uitzetten in de volgende ouderbrief.

Tussenschoolse opvang

Informatie vooraf:

In Utrecht speelt op dit moment een belangrijke discussie over ouderbijdragen in het primair

onderwijs. Er zijn besturen die hier kritisch op zijn, omdat dit kansenongelijkheid in de hand werkt.

Ook binnen onze stichting Wijs is de wens uitgesproken hiermee aan de slag te gaan. Er zijn

gesprekken gaande met verschillende ouderverenigingen om te spreken over een andere

organisatievorm waarbij het innen van de ouderbijdrage niet langer vanzelfsprekend is.

De MR heeft een voorlopige notitie gekregen betreffende een nieuw lestijdenmodel inclusief

overblijfsysteem, waarin twee voorbeeldopties uitgewerkt zijn. In deze notitie zijn het welzijn van de

kinderen en de pauzes voor de leerkrachten meegenomen. De pauzes worden in dit geval door

leerkrachten opgevangen. Dit heeft consequenties voor de leerlingen, de leerkrachten en, in het geval

van wijziging van lestijden, voor de ouders. Er zijn nadelen en voordelen aan verbonden. Deze willen



we als mr heel zorgvuldig tegen elkaar afwegen. Komende periode worden nadere varianten

onderzocht en uitgewerkt. Tijdens de volgende vergadering zullen we een geactualiseerd voorstel.

Vooraf zal Dave een uitvraag doen onder de teamleden voor een brainstormsessie. (Is het een idee

om diverse verschillende groepen aan elkaar te koppelen en laten we aandacht hebben voor het groot

aantal leerlingen op één schoolplein). Na deze sessie zal er een nieuw scenario uitgewerkt worden.

Dit scenario zal besproken worden met de oudergeleding van de mr.

Aandachtspunt hierbij is de inrichting en het gebruik van het schoolplein. Bij volledige ingebruikname

van de nieuwbouw zijn 28 groepen aanwezig op de locatie.

Nieuwbouw

Tijdens de vergadering worden beelden getoond van de inrichting (en het kunstwerk bij de ingang)

van de nieuwbouw.

Jaarplan Willibrord en Bonifatius

Het concept jaarplan is vooraf gedeeld met de MR. Opmerkingen, aanvullingen en vragen kunnen

naar Margreet gemaild worden. Zij zal ze verzamelen en vervolgens met het MT delen.

De Bonifatiusschool wordt niet specifiek in het jaarplan vermeld. Dit jaarplan geldt voor onze beide

scholen, met de aanvulling dat voor de Bonifatiusschool aandacht is voor het laten groeien van het

leerlingenaantal.

Verhuisdagen

Er wordt om instemming gevraagd voor twee extra verhuisdagen op dinsdag 27 en woensdag 28

februari, in aansluiting op de voorjaarsvakantie en de studiedag op maandag 26 februari. Dit geldt

voor zowel Willibrord als Bonifatius. MR geeft aan dat drie achtereenvolgende kindvrije dagen

mogelijk lastig te organiseren zijn voor ouders. MR stelt voor de verhuisdagen te plannen op

maandag 26 en dinsdag 27 februari en de studiedag te verplaatsen naar een andere week.

Loskoppelen van de verhuizing van de vakantieperiode is geen optie omdat juist in de vakantie een

verhuisbedrijf het meubilair etc verhuist. Het MT onderzoekt de mogelijke verplaatsing van de

studiedag.

MR vraagt in het kader van de verhuizing aandacht voor de borging van het totaal aantal lesuren in

dit schooljaar en borging van de BSO tijdens de verhuisdagen (schoolgebouw is immers niet

beschikbaar).

De verhuisplanning is nog in bewerking. Bekend is dat dit schooljaar niet alle groepen in de

nieuwbouw passen (29 groepen tov beschikbaarheid van 28 lokalen). Vooralsnog is geen besluit

genomen over hoe hier mee om te gaan. Een mogelijke optie is dat de vier huidige groepen 7 dit

schooljaar afmaken op Haarzicht. MR vraagt zorg te dragen dat de huidige groepen 7 van Haarzicht

niet nogmaals te maken krijgen met verhuisdagen voor de zomervakantie van 2024.



PMR

Per oktober 2023 hebben we een nieuw MR lid voor de personeelsgeleding. Dat is Lotte van de

Bonifatiusschool. Zij neemt de plek over van Charlotte.

Volgende vergadering: woensdag 13 december 2023 om 19.45 uur in de Bonifatiusschool. De

vergadering zal worden afgesloten met een hapje en een drankje in Haarzuilens.

Actiepunten:

Opmerkingen jaarplan mailen naar Margreet Allen

Verslagje voor in ouderbrief en wetenswaardigheden Doutsen/Margreet/Penny

Groepsfoto tijdens volgende vergadering

Vraag ouders behoefte extra informatie avond over cultuuronderzoek Dave

Brainstormsessie tussenschoolse opvang/lestijden Dave

Vergadering 24 april Daphne afwezig

Oudertevredenheidsonderzoek 2023-2024 uitzetten Dave


